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Infants de la ciutat entrevisten Mercè Conesa a Cugat.cat 

Què es pot millorar a Sant Cugat, si de petita volia ser
alcaldessa, per què hi ha tants excrements de gossos al carrer i
si l'organització de la cavalcada de Reis és complicada.
Aquestes són algunes de les preguntes que l'alcaldessa, Mercè
Conesa, ha hagut de respondre en l'entrevista amb infants que
Cugat.cat ha acollit aquest dimecres al migdia. 

L'entrevista ha estat presentada per Sílvia Ferrer i Irene Riart al set de televisió de Cugat.cat. Els infants que hi
han assistit han fet qüestions a l'alcaldessa tant de la seva tasca a la política com de la vida privada. La resta de
preguntes han arribat a través de vídeos gravats prèviament.

Han col·laborat en aquesta iniciativa Activitat Sant Cugat, l'Institut de la Infància, Jan Petit, Diari Win i
l'Ajuntament.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/societat/105545.html
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